
Fra:                                              Arne Helle <arne.helle@outlook.com> 
Sendt:                                        søndag 13. juni 2021 13:52 
Til:                                               postmottak 
Emne:                                        Lloyds Marked 
  
Under presentasjonen  for politikerene, var det spørsmål om  fremføring av Elvelangs fra Tippen til 
Hønefoss Stasjon. Tronrud Eiendom svarte da at høyhuset var regulert helt ut i elvekanten og at de så 
det som farlig å ha elvelangs mht. flomperioder. Er dette argumenter som blir vurdert seriøst? Har 
Tronrud vært på Vestlandet og sett fosser der? Så vidt meg bekjent er sikringsgjerder funnet opp for 
flere hundre år siden, for å unngå at folk å fe havner der de ikke skal. Elvelangs er besluttet videreført 
ned til Stadion og argumenter for å unngå Elvelangs fra Tippen til Hønefoss Stasjon vil bli fulgt med Argus 
øyne. 
Med hilsen 
Sameier i Sundgata 41/43 som får Elvelangs rett utenfor kjøkkenvindu, men som godtar det, ut fra ønske 
fra fellesskapet. 
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